
Zápis z 7. jednání Školské rady při Základní škole Josefa Bublíka v Bánově  

dne 30.8.2022 

Přítomni: Vystrčil Ivo, Brnková Lucia, Herberková Jana, Nováková Kateřina, Švehlíková 

Lenka, Ondra Vlastimil, Vystrčilová Pavla 

Omluveni: Fremlová Marie, Moravcová Hana 

 

Program:  

- přivítání nového ředitele Mgr. V. Ondry 

- informace o změnách v ŠVP  

- diskuze 

 

Host: Mgr. Ivana Mačková - seznámení školské rady se změnami v ŠVP  

Mgr. I. Mačková seznámila přítomné se změnami a konečnou podobou ŠVP. 

 

Diskuze:  

- rozdělení 1. třídy na dvě z důvodu velkého počtu žáků a žáků s cizím mateřským 

jazykem, nástup nové učitelky na 1. stupeň – Markéta Radostová 

- třídnictví v 1. a 4. třídě  

- nové posily učitelského sboru pro 2. stupeň - Lenka Oharková, Jakub Hrbáč 

- volby do nové školské rady (podzim 2022) 

 

 

 

Závěr: Školská rada bere na vědomí změny v ŠVP. 

              

 

 

V Bánově 1.9.2022 

Zapsala Lenka Švehlíková 

 

 


